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Tizón: 'He demanat que el nou pavelló sigui funcional per desembussar la ZEM de la rambla
del Celler'

El regidor d'Esports, Xavier Tizón, ha explicat en el
programa Línia Directa de Cugat tv que l'àrea d'Esports està
treballant en el pla d'usos del nou pavelló que pot tenir la
ciutat a finals d'aquest mandat. Es tracta d'un equipament
emplaçat a la Guinardera, que segons va avançar l'alcaldessa,
Mercè Conesa, aniria a càrrec de les inversions de l'Area
Metropolitana de Barcelona (AMB). Tizón ha repassat altres
qüestions de l'actualitat esportiva local com els temes que es
tractaran en el pròxim plenari del consell, la distribució dels
horaris dels equipaments entre les entitats o els arranjaments
més immediats, entre altres temes. Mira l'entrevista a Cugat
tv

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/esports/esportmun/75068.html
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